
 

Dzisiejsza uroczystość przypomina nam, że kościół jako budynek to dom modlitwy, gdzie 

każdy może zanosić swoje prośby błagania, dziękczynienia. To miejsce, gdzie możemy znaleźć 

wyciszenie, wewnętrzne ukojenie, pokój serca. Chociaż Pan Bóg jest nieograniczony to jednak 

sam człowiek potrzebuje takich miejsc. A z drugiej strony Kościół to ludzie, którzy w nim 

posługują i do niego przychodzą, to wspólnota wiary, zgromadzona wokół Chrystusa 

eucharystycznego. I każdy z nas jest elementem tej duchowej świątyni zbudowanej na 

Chrystusie. Kościół do budowla Boża i każdy z nas jest jej cząstką. Dlatego św. Paweł 

przypomina wszystkim: jesteście świątynią Bożą, w innych miejscach: Bożą rolą, Bożą 

owczarnią i dalej przypomina: Duch Boży w was mieszka. Kościół, świątynia, o której mówił 

Jezus w Ewangelii, o jej odbudowie, to wspólnota wierzących, która jest wezwana do życia w 

świętości, życia według Ducha Bożego. 

Kościół to miejsce, w którym jednoczą się nasze codzienne sprawy z rzeczywistością Bożą, 

dlatego potrzebujemy takich miejsc na wyciszenie i modlitwę, na oddzielenie się od świata od 

codziennego zgiełku i zatrzymania się przed Bogiem.  Kościół to też wspólnota, która idzie 

przez życie kierując się Ewangelią, to grupa ludzi, którzy patrzą na życie w podobny sposób. 

I chociaż jest zbudowany na słabych i ograniczonych ludziach, to jego moc płynie od Boga, i to 

Pan Bóg gwarantuje jego trwałość i to, że „bramy piekielne go nie przemogą”. W Kościele 

obecny jest działający cały czas Duch Św., a jego płomień jest w każdym z nas. 

Prośmy Boga, abyśmy wzrastali w wierze i świętości we wnętrzu Kościoła, którego 

fundamentem jest Chrystus Zmartwychwstały. 
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